

	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12										
A	MFG80-S1405B_C18E-EU_NB-PM02									保 密 等 级		CTQ关键质量特性										
	序号 MARKER	处数 NUMBER	更改文件号 ECN NO.	签名 SIGNATURE	日期 DATE					更改内容 CHANGED CONTENTS		☒ 秘密	☐ 绝密	CTQ序号 SER.NO	描 述 DESCRIBE	数 值 VALUE						
											本文件含有美的集团的保密信息，禁止任何人未经授权以任何形式使用（包括但不限于全部或部分地泄露、复制、或散发）。											
																	CTQ<A>					
										CTQ												
													CTQ<C>									
B																						
C																						
D																						
E																						
F																						
G																						
H	技术要求： 1 图案根据提供的商标图案按比例制作， 字样大小按图示比例制作； 2 铭牌边框和图表以及字样为深灰色； 3 使用银底色锡箔胶纸，沿外线框倒圆角裁切。 4 不可移性不干胶粘贴。 5 尺寸公差按GB/T1804-m级； 6 本品应符合美的企标QMY-J11. 001 <产品中限制使用有害物质的标准>；					Technical specifications: 1. Design should according to Proportional trademark, Typeface and size according to Proportional drawing. 2. The rim, graph and typeface are dark gray. 3. Use tinfoil gummed paper with ground color of silver , Cut along outline border with fillet 4. Paste with high-strength non-drying adhesive. 5. Dimension tolerance should refer to GB/T1804-m 6. In accordance with QMY-J11.001 about RoHS.					设计 DESIGN		陈庚	2020.07.28	整机型号 MODEL		MFG80-S1405B/C18E-EU(NB)		图号 PART NO.		MFG80-S1405B_C18E-EU_NB-PM02	
											校对 CO.BY		赵鑫	2020.07.28	名称 PART		电气铭牌		材料 MATERIAL		PET亚银不干胶覆膜(油胶)	
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	A3									